
PROTOKOT, NR TX I 07
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbytej w dniu 26 kwietnia2}l7 roku w Domu Kultury w JEdrzejowie.

Ad.  1.
O godzinie 100s Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady IX

sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie. Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w Urzqdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych
Gminy. soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych iest 21 radnych na
ustawowy sklad Rady 2l radnych; Przewodniczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne do
podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnego Waclawa Kqdry na sekretarza obrad.
Radny KEdra wyrazll. zgodq.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjgla kandydaturg radnego Wactawa KEdry
na sekretarza obrad.

Ad.2.
Na sesjach w dniach 6 marca i 3 kwietnia2}}7 roku obecni byli wszyscy radni.

A d . 3 .
Proponowany porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesjach w dniach 6 marca i 3 kwietnia

2007 r.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. Przyjqcie protokol6w zpoprzednich sesji.
5. Zapytama i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanre z praey Burmistrza migdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzednich sesjach.
8. Uchwala w sprawie przyjgcia sprawozdania z wykonania budzetu Miasta i Gminy

JEdrzej6w za 2006 r. oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta
Jqdrzejowa.

9. Uchwala w sprawie poboru podatku od nieruchomoSci, rolnego i leSnego w drodze
inkasa oraz okreSlenia inkasent6w, termin6w platnoSci dla inkasent6w
i wynagrodzenra za inkaso.

10. Uchwala w sprawie zasad udzielania dotacji celowych na prace konserwatorskie.
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach nieruchomych wpisanych
do rejestru zabytk6w, polozonych na terenie Gminy Jqdrzejow.

I l. Uchwala w sprawie powolania Zastgpcy Kierownika Urzqdu Stanu Cywilnego
w Jqdrzejowie.

12. Uchwala w sprawie uchwalenia zmrany czqSci miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu pomiEdzy Al. J. Pilsudskiego, ul. dr F.
Przypkowskiego i Szkol4 PodstawowqNr 2 na obszarze Miasta JEdrzejow.

13. Uchwala w sprawie wyst4pienia Gminy Jqdrzej6w ze Stowarzyszenia ,.Zwiqzek
Miast i Gmin Regionu Swigtokrzyskiego".

14. Uchwala w sprawie zmian w Statucie Zwiqzku Miqdzygminnego ,,Ekologia"
z siedzib4 w Jqdrzejowie.

15. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy
Jgdrzejow.
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16. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu
nieruchomoSci komunalnej.

17. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda?y w drodze przetargu
nieruchomoSci komunalnej.

18. Uchwala w sprawie .vqyra2enta zgody na wydzierzawienie nieruchomoSci
komunalnej na okres dlu2szy ni?trzy lata.

19. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na u2yczenie nieruchomo6ci komunalnej
na okres dlu?szy niZtrzy lata.

20. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na obci4Zenie nieruchomoSci komunalnej
sluzebnoSci4 gruntow4.

21. Uchwala intencyjna w sprawie ustalenia zadah priorytetowych Rady Miejskiej
w JEdrzejowie w kadencji 2006 - 2010.

22. Om6wienie spraw zwiqzanych z obowrqzkami Rady Miejskiej wynikaj4cymi
z wej5cia w Zycie Ustawy z dnia 18 paLdziernika 2006 roku o ujawnianiu
informacji o dokumentach organ6w bezpieczefstwa paristwa z lat 1944 - 1990
oraz treSci tych dokument6w.

23. Odpowiedzi na interpelacje.
24. Sprawy roZne.
25" ZamkniEcie obrad.

Burmistrz Marek Wolski wnioskuje o:

do sprzedaLy w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej" i wyra2enia zgody
na obci4zenie ni eruchomo Sci komunalnej sluZebno Sciq gruntow4'',

komunalnych lokali uzytkowych na okres dluzszy nrL trzy lata". Projekt tej uchwaly
radni otrzymali wtaz z materialami na sesjp, jednak tytul brzmial: ,,Uchwala
w sprawie wyrahema zgody na wydzier2awienie nieruchomoSci komunalnej na okres
dluZszy niz trzy lata" i nie bylo go w proponowanym porz4dku obrad.

Radny Adam Czajor wnioskuje o:

przetargu nieruchomoSci komunalnej".
Uzasadnienie: ,,Po rozmowie radnych PSL i PO z zainteresowanq kupnem osob4

okazalo siE, ze osoba ta jest zainteresowana tylko zachodni4 czqSciq tej dziatki. Poniewaz
projekt uchwaly dotyczy calej dziaLki, wigc nie odzwierciedla intencji, dlatego wnoszq jak
ury Aej . Proponuj q p o nownie r o zpatr zy c sprawE ".

nieruchomoSci komunalnej slu2ebnoSci4 gruntow4".
Uzasadnienie: ,,Projekt nie jest precyzyjny, nie m6wi, o jakim obszarze dzialki jest

mowa. Z uzasadnienia mozna domniemywai, 2e chodzi o cal4 dzialkq, a tymczasem
z wyjaSniel-r na komisjach wynika, ze mowa jest tylko o pasie przejazdov"lrm do dzialki
nr 43912. Ponadto nale?y uLyczyc Browarowi tego przejazdu w spos6b taki, aby byl jak
najmniej uci4zliwy dla mieszkaflc6w, np. ruch tylko w jednym kierunku - albo wjazd,
albo wyjazd. Po rozmowie z mieszkaflcami tej ulicy stwierdzilem,2e w uzasadnieniu jest

napisane. 2e wyrazili zgodE, a slyszalem wrecz odwrotnie. Glosowanie nad obecnym
projektem moze doprowadzii do odrzucenia wniosku, co nie byloby dobrym
rozwiqzaniem dla miasta i dla Browaru, lub do przeglosowania Zle skonstruowanej
uchwaly i w przyszloSci doprowadzicby to mogio do protest6w spolecznych".
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16. Uchwala w sprawie przeznaczenia
nieruchomo6ci komunalnej.

17. Uchwala w sprawie przeznaczenia
nieruchomoSci komunalnej.

18. Uchwala w sprawie vr,yrahenia zgody na wydzier2awienie nieruchomoSci
konrunalnej na okres dlu2szy nrL trzy lata.

19. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na u?yczenie nieruchomoSci komunalnej
na okres dluLszy nr2trzy lata.

20. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na obci42enie nieruchomoSci komunalnej
sluzebnoSci4 gruntow4.

21. Uchwala intencyjna w sprawie ustalenia zadaf priorytetowych Rady Miejskiej
w Jpdrzejowie w kadencji 2006 - 2010.

22. Omowrenie spraw zwiqzanych z obowiqzkami Rady Miejskiej wynikaj4cymi
z wejScia w 2ycre Ustawy z dma 18 pa2dziernika 2006 roku o ujawnianiu
informacji o dokumentach organ6w bezpieczefstwa paristwa z lat 1944 - 1990
oraz treSci tych dokument6w.

23. Odpowiedzi na interpelacje.
24. Sprawy r62ne.
25. Zamknigcie obrad.

Burmistrz Marek Wolski wnioskuje o:
wycofanie z porzqdku obrad punktu 17: ,,Uchwala w sprawie przeznaczenia
do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej"
wprowadzenie w punkcie 17 ,,Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajEcie
komunalnych lokali uzytkowych na okres dluZszy ni2 trzy lata". Projekt tej uchwaly
radni otrzymah wraz z materralami na sesjE, jednak tytul brzmial: ,,Uchwaia
w sprawie wyrahenia zgody na wydzierZawienie nieruchomoSci komunalnej na okres
dlu2szy niztrzy lata" i nie bylo go w proponowanym porz4dku obrad.

Radny Adam Czajor wnioskuje o:

przetar gu nieruchomoSci komunalnej ".

Uzasadnienie: ,,Po rozmowie radnych PSL i PO z zainteresowanq kupnem osobq
okazalo siq, ze osoba ta jest zainteresowana tylko zachodni4 czESci4 tej dzialki. Poniewaz
projekt uchwaly dotyczy calej dzialki, wiqc nie odzwierciedla intencji, dlatego wnoszE jak
rvy2ej . Proponuj E ponownie r ozpatrzy c sprawg".

nieruchomo Sci komunalnej slu2ebnoSciq gruntowq".
Uzasadnienie: ,,Projekt nie jest precyzyjny, nie m6wi, o jakim obszarze dzialki jest

mowa. Z uzasadnienia moZna domniemywai, 2e chodzi o cal4 dzialkg, a tymczasem
z wyjaSniefr na komisjach wynika, 2e mowa jest tylko o pasie przejazdov,rym do dzialki
nr 43912. Ponadto nale?y uLyczyt Browarowi tego przejazdu w spos6b taki, aby byl jak
najmniej uci4Zliwy dla mieszkafrc6w, np. ruch tylko w jednym kierunku - albo wjazd,
albo wyjazd. Po rozmowie z mieszkaricami tej ulicy stwierdzilem,2e w uzasadnieniu jest
napisane, 2e wyrazili zgodg, a slyszalem wrecz odwrotnie. Glosowanie nad obecnym
projektem moze doprowadzid do odrzucenia wniosku, co nie byloby dobrym
rozwiqzaniem dla miasta i dla Browaru, lub do przeglosowania zle skonstruowanej
uchwaly r w przysz\oSci doprowadzi(,by to moglo do protest6w spolecznych".

do sprzeda?y w drodze przetargu

do sprzedaLy w drodze przetargu



Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesjach w dniach 6 marca i 3 kwietnia

2007 r.
3. Przyiqcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokol6w z poprzednich sesji.
5" Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza miqdzy sesjami.
7. Informacja o realizacjr uchwal podjEtych na poprzednich sesjach.
8. Uchwala w sprawie przyjEcia sprawozdania z wykonania budzetu Miasta i Gminy

JEdrzej6w za 2006 r. oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta
.TEdrzejowa.

9. lJchwala w sprawie poboru podatku od nieruchomoSci, rolnego i leSnego w drodze
inkasa oraz okreSlenia inkasent6w, termin6w platnoSci dla inkasent6w
i wynagrodzenra za inkaso.

10. Uchwala w sprawre zasad udzielania dotacji celowych na prace konserwatorskie,
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach nieruchomych wpisanych
do rejestru zabytk6w, poloZonych na terenie Gminy Jgdrzejow.

1 l. Uchwala w sprawie powoiania Zastgpcy Kierownika UrzEdu Stanu Cywilnego
w Jgdrzejowie.

12. Uchwala w sprawie uchwalenia zmiany czESci miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu pomiEdzy Al. J. Pilsudskiego, ul. dr F.
Przypkowskiego i Szkol4 Podstawowq Nr 2 na obszarze Miasta JEdrzej6w.

13. Uchwala w sprawie wyst4pienia Gminy Jqdrzej6w ze Stowarzyszenia ,,Zwiqzek
Miast i Gmin Regionu Swiqtokrzyskiego".

14. Uchwala w sprawie zmian w Statucie Zwr4zku MiEdzygminnego Ekologia
z siedzib4 w Jqdrzejowie.

15. IJchwaia w sprawie wyrahenia zgody na nabycie nieruchomoSci na ruecz Gminy
Jqdrzejow.

16. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu
nieruchomoSci komunalnej .

17. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajqcie komunalnych lokali
uzltkowych na okres dlulszy nrLtrzy lata.

18.Uchwala w sprawie 'vqirazenra zgody na wydzierZawienie nieruchomoSci
komunalnej na okres d|ulszy nrLtrzy lata.

19. Uchwala w sprawie wyrazenra zgody na u?yczenie nieruchomoSci komunalnej
na okres dlu2szy nr2trzy lata.

20. Uchr.l,ala w sprawie wyrazenia zgody na obci42enie nieruchomoSci komunalnej
sluzebnoSci4 gruntow4.

21. Uchwala intencyjna w sprawie ustalenia zadan priorytetowych Rady Miejskiej
w JEdrzejowie w kadencji 2006 - 2010.

22. Omowienie spraw zwiqzanych z obowiqzkami Rady Miejskiej wynikaj4cymi
z wejScia w Zycie Ustawy z dnia 18 pa2dziernika 2006 roku o ujawnianiu
informacji o dokumentach organ6w bezpieczefstwa paristwa z lat 1944 - 1990
oraz tre5ci tych dokument6w.

23. Odpowredzi na interpelacje.
24. Sprawy roZne.
25. Zamknigcie obrad.
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A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokoLow z poprzednich sesji.

A d . 5 .
l. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e w kwietniu 2005 r. skladala interpelacjq

odno5nie pokryc dachowych z azbestem. Urzqd Miejski wydawal pisma, aby
mieszkancy sig zglaszali i podawali ile maj4pokry6 dachowych z azbestem. Do chwili
obecnej ludzie pytajq, co dalej, jak to zalatwi(. Co radna ma na ten temat
odpowiedzie6?

2. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e Burmistrz dostal pismo od mieszkanki
ul. Glowackiego odnoSnie ,,rozwalenia" ogrodzenia. ,,Panie Burmistrzu, dobrze Pan
wie, zeby wjechai za ogrodzenie trzeba wjechad ptzez chodnik, a ro zagraZa
bezpieczehstwu. Co Pan w tej sprawie zrobil?"

3. Radna Janina Szreniawa pyta, kiedy bgdzie oddana do uZytku targowica zwierzEca; po
co mamy placid czynsz? Miala by6 jak najszybciej wykonana.

4. Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e mieszkaricy zwr6cili siQ, aby
na ul. KoScielnej zlikwidowai znakB-36 od ul. KoSciuszki do ul. 3-Maja.

5. Radna Janina Szreniawa pyta, ile gmina pozyskala funduszy unijnych narzecz miasta
i gminy.

6. Radny Pawel Olszak powiedzial, 2e jego interpelacja dotyczy odpowiedzi udzielanych
przez pana Burmistrza na poprzednie interpelacje i brakiem ich sp6jnoSci
zprzedstawion4 informacjq z wykonania budzetu za 2006 rok oraz udzielanymi
wyjaSnieniami w toku pracy Komisji. Na sesji Rady Miejskiej w dniu 25 stycznia
radny poprosil o informacjE, jakie byly calkowite koszty przystosowania bylej
przychodni na mieszkaniaprzy ul. Mieszka I, l4cznie z zakupem dzialki, przer6bkami.
Zadane pytanie przedstawione zostalo w spos6b czytelny i jasny i, jak radny s4dzi -

zrozumrany. Pismem z dnia 5 lutego Pan Burmistrz udzielil odpowiedzi: ,,Og6lny
koszt wykonania rob6t budowlanych zwrqzanych z adaptacjqbudynku sluzby zdrowia
przy ul. Mieszka I na cele mieszkaniowe wraz z przylqczem elektrycznym, kanalizacji
sanitarnej oraz zmranq sposobu u2ytkowania budynku wynosi 493 237.49 zl, w tym
vrrykup budynku i terenu 63 000". Gdy odejmiemy wykup budynku na roboty powinno
zostai 429 831 zl. W przekazanej radnym informacji z wykonania budzetu podano,
zeogolny koszt wykonania tego remontu wyni6sl 443 000, a wiqc o ponad l3 000
wiqcej niz w informacji pisemnej. W toku pracy Komisji Rewizyjnej radny poprosil
o wyjaSnienie tej kwestii; otrzymal od naczelnika Wydzialu Inwestycji pisemne
wyjaSnienie, ze poniesione naklady wyniosly 502 000. Tak wiqc na pytanie, jakie byly
calkowite koszty adaptacji tego obiektu radny otrzymal trzy rolne odpowiedzi:
429 000. 443 000, 502 000. Trudno podejrzewad Pana Burmistrza o manipulowanie
wydatkami czy finansami, moze po prostu nie panuje ktoS nad ponoszonymi
wydatkami przez gminE. Trudno siQ wypowiadad. Matematyka i finanse
s4dziedzinami, kt6re s4 jasne. Jak siE podsumuje pewne slupki, zawsze powinna
*yjSd ta sama liczba. Tutaj nie da sig odpowiada(,2e inaczej zrozumialem, czy 2e jesl

inna interpretacja zagadnienia.
7. Radny Pawel Olszak poinformowal, 2e w piSmie z 5 lutego dostal odpowiedz,

ze wydatki zwiqzane z przygotowaniem projekt6w decyili o warunkach zabudowy
w2006 roku wyniosly 44077,66 zl. Z informacii z wykonania budzetu wynika,
Zenazadania Wydzialu Zagospodarowania wydatkowano 52510 zl. Radny zapytal
na Komisji o te niezgodnoSci. Wedlug wyjaSnieri udzielonych przez Pani4 Skarbnik
nadecyzje w 2006 roku wydano 51 000, a nie jak wczeSniej informowano 44 000.
Radny prosi o wyjaSnienie tych rozbieZnoSci.
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8. Radny Pawel Olszak powiedzial,2e w informacji z wykonania budzetu. w dziale
dotycz4cym wydatk6w przeznaczonych na ulice miejskie w pozycji 24 jest informacja
dotyczqca wydatkowania kwoty 19 764 zl z tltulu wykonania dokumentacji
projektowej. Z informacji, kt6re radny potwierdzil, wynika, 2e byla inna kwota
wydatkowana, niz podana w informacji z wykonania budzetu.

9. Radny Pawel Olszak powiedzial,2e w materialach na sesjE radni otrzymali pod
pozycjq 17 projekt uchwaly w sprawie przeznaczenia do sprzeda?y dzialkinr 5 przy
ul. Przemyslowej. W uzasadnieniu do uchwaly podano, 2e dzialka ta stanowi uzytek
rolny. Przedstawiaj4c sprawQ radnym Pan Burmistrz twierdzil, 2e jest ona
naszpikowana sieciami i dlatego jest przeznaczona do sprzedaZy. bo nie mozna tam
nic wybudowac. Radny dokonal sprawdzenia tej informacji. Okazalo siq, ze istotnie
przebiegajqtam sieci, ale bardzo blisko chodnika, w pasie, gdzie mozna by budowai,
jest wolna. W poprzek tej dziatki przebiega kanalizacja deszczowa i sanitarna.
na kt6rej jest projektowany deptak. Nie jest to u2ytek rolny, bowiem obowiqzuje tam
aktualny plan zagospodarowania przestrzennego m6wiqcy, 2e dzialka jest
przeznaczona pod uslugi. lnaczej inwestor odbiera, gdy przedstawia siq, 2e jest
to uzytek rolny i musi sig starai o wszelkie pozwolenia i czekac na decyzje nawet
8 miesiqcy, natomiast inaczej,jak jest aktualny plan i mohe od razu zobaczyc, co moze
budowac i od razu przystgpowa6 do realizacji. Radny prosi o wyjaSnienie. ,,Tu bym
siE pokusii o stwierdzenie, 2e radni s4 celowo wprowadzani w bt4d lub maj4
niedopowiadane pewne informacje".

10. Radny Pawel Olszak powiedzial, 2e w toku pracy Komisji Rewizyjnej pytal, czy jest
nadzor i kontrola ze strony UrzEdu nad wydatkowaniem Srodk6w przekazywanych
na wsp6lnoty mieszkaniowe. W ubieglym roku byla to kwota okolo 270 000.
Od pracownika posiadaj4cego kompetencje w zakresie tych przekazywanych Srodk6w
radny otrzymal odpowiedZ, 2e nie ma Zqdania sprawozdania, na co te pieni4dze
zostaly wykorzystane. W ubieglym miesiqcu Zaklad Uslug Komunalnych oglosil
przetarg; jest on na stronie intemetowej umieszczony w Biuletynie Informacji
Publicznei Urzqdu. Radny pyta, czy jest to przetarg w drodze ustawy Prawo zam6wieri
publicznych, czy podlega tym rygorom, bo zostal ogloszony przez ZIJK, czyli
jednostkE Burmistrza. W $ 10 Regulaminu Organizacyjnego Urzqdu Miejskiego Pan
Burmistrz zastrzegl sobie bezpoSredni nadzor nad Zakladem Uslug Komunalnych.
Radny pyta, jak wykonywany jest ten nadz6r, bo jezeli byl to przetarg publiczny,
to nie spelnial Zadnych kryteri6w przetargu publicznego, a wrgcz w samym ogloszeniu
iest 4 zlamane przepisy ustawy Prawo zam6wief, publicznych.

1 1. Radny Pawel Olszak poinformowal, ze ustalil, iZ Gmina posiada co najmniej kilka
dokumentacji projektowych, kt6re byly opracowane, zaplacone, a na ich podstawie nie
podjgta reahzacja Zadnych inwestycji. Radny prosi o udzielenie odpowiedzi, ile jest
takich dokumentacji, czego one dotyczq i jakie byly koszty poniesione
na te dokumentacje. Aby nie bylo w4tpliwoSci radny dodal, 2e pytanie dotyczy nie
tylko dokumentacji zleconych przezUrzqd, ale wszystkie jednostki organizacyjne.

12. Radny Pawel Olszak przypomnial, Ze na poprzednich sesjach radni zglaszali, iZ na
stronie internetowej Urzqdu s4 nieaktualne dane. Nadal tam mozna przeczyta(,,
ze kierownikami jednostek organizacyjnych sq osoby, ktore juz dawno nie sE tymi
kierownikami.

13. Radny Pawel Olszak przypomnial, 2e na posiedzeniu Kon-risji Rewizyjnej kilka
miesiqcy temu zglaszal Panu Burmistrzowi, Ze przy ul. 11 Listopada kolo bloku
,,Praktyczna Pani" jest przystanek autobusowy zani2ony conajmniej l0 centyrnetr6w
wzglEdem chodnika. W okresie zimowym i deszcz6w zbierala siq tam woda.
Mieszkaricy musieli stad obok przystanku zamiast siE pod nim schowai.



14. Radny Pawel Olszak przypomnial, ze na.jednej z sesji obywaj4cych siE w okresie
zimy, gdy nie bylo Sniegu, radny wnioskowal o dokonanie przegl4du park6w, aby
w okresie wiosenno-letnim pojawily sig lawki. Radny pyta, czy takie dziaiania zostaly
podjgte, bo nadal w parkach strasz4kikuty uszkodzonych lawek.

15. Radny Pawel Olszak poinformowal,2e zglosili siE do niego mieszkaricy korzystajqcy
z oSrodka zdrowia w Rakowie i poinformowali, 2e w oSrodku tym nie ma poczekalni,
nie ma toalety. W okresie zimowym matki z dziecmi musialy czekac przed
budynkiem, nie mozna bylo skorzystad z pomieszczefi sanitarnych. Zglaszane to bylo
na Komisji Rewizyjnej - do chwili obecnej Komisja nie otrzymala odpowiedzi. Radny
pyta, jak wygl4da sy'tuacja tego oSrodka, czy s4 podejmowane jakie5 dzialania, jak
wygl4da sytuacja innych obiekt6w plac6wek sluzby zdrowia, bo sq przepisy
nakazuj4ce dostosowanie tych obiekt6w i zbhLa siq juz ten okres. OSrodkowi zdrowia
w Rakowie grozi zamknigcie ze wzglgdow sanitarnych.

16. Radny Adam Czajor w imieniu mieszkaric6w, kt6rzy zwracali siq do Burmistrza
z pismem w sprawie w1'tyczenia linii brzegowej rzeki Murawki pyta, co z t4 spraw4.

17. Radny Adam Czajor wnioskuje o ustawienie znaku ograniczaj4cego tonaZ przy
wjeLdzie na osiedle Murawiec II z tego wzglgdu, ze drogi s4 polamane.

Ad" 6.
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza miqdzy sesiami.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o reahzacjr uchwal podjqtych na poprzednich

sesjach.

A d . 8 .
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie odczytal wniosek

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Jqdrzejowa za rok 2006
wrazz uzasadnieniem lw zalqczenru do protokolu/.

Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w JEdrzejowie Andrzej Hatny odczytal uchwalg

nr 812007 IV Skladu Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 11
kwietnia 2007 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium
lw zalqczeniu do protokolu/.

Uwag nie zgloszono.
Burmistrz Marcin Piszczek odczytal uchwalq Nr 13/2007 IV Skladu Orzekajqcego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnra 18. 04. 2007 r. w sprawie opinii
o sprawozdaniach z wykonania budzetu Miasta Jqdrzej6w za 2006 rok /w zalqczeniu
do protokolu/.

Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE nr IXl44l07 w sprawie przyjEcia
sprawozdania z wykonania budzetu Miasta i Gminy JEdrzejow za 2006 r. oraz udzielenia
abso I utorium Burmi strzowi Miasta JEdrzej owa nastgpuj qc4 iloSci4 glo s6w :

- 2 1
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Przeciw - 0

Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr IX/44l07 w zalqczeniu do protokolu/'

A d . 9 .
przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

LJwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly'

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE m IXl45l07 w sprawie poboru podatku

od nieruchomoSci, rolnego i llSnego w drodze inkasa oraz okreSlenia inkasent6w, termin6w

platnoSci dla inkasent6w i wynagrodzenia za inkaso nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Z a - 2 1
Przeciw 0

Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala Nr IX/45l07 w zalqczeniu do protokolu/'

Ad. 10.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkE do projektu uchwaly:

F w podstawie prawnej przed wyrazeniem "Rada_ Miejska w JEdrzejowie

co.rastqpuje" dopisa6: ,,art. 174 ust. 2 ustawy z dn. 30 czerwca 2005 r. o

publicznych (Dz.tJ' 22005 t. nr 249,poz'2104)" '

uchwala,
finansach

przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie w drodze glosowania wytazila wolE, aby

Przewodnicz4cy Rady nie odczytywal projektu uchwaly'
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Rada Mieiska w JEdrzejowie powziEia uchwalE nr IXl46l07 w sprawie zasad

udzielania dotacji celowych- na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane

przy zabytkach nieruchomych wpisanych do rejestru zab1tk6w, poto2onych na terenie Gminy

JEdrzej 6w nastqpuj 4c4 iloSci4 gios6w:
^ 1- /. 1

Przeciw - 0

Wstrzymalo siE - 0

/Uchwala Nr IX/46l07 w zalqczeniu do protokolu/'

Ad .  11 .
przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Przewodni cz4cy Rady o dczl'tat proj ekt uchwaly'

Uwag nie zgloszono.

Rada Mieiska w JEdrzejowie powziqla uchwalE nr IXl47l07 w sprawie powolania

Zastqpcy Kierownika Urzqdu Stanu Cywilnego w JEdrzejowie nastqpuj4cq iloSci4 glos6w:



Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
lUchwala Nr IX/47l07 w
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zalqc zeniu do proto ko lu/.

Radny Przemyslaw Piec poprosil, aby ZastEpca Kierownika Urzqdu Stanu Cywilnego
przedstawil siq radnym.

Pan Waldemar Gladysz podzigkowal za powolanie go na stanowisko Zastppcy
Kierownika Urzgdu Stanu Cywilnego i zapewnil, ze swoje obowiqzki bpdzie wykonywal
w spos6b bardzo dobry.

O godzinie 112s Przewodniczqcy Rady oglosil przerwE trwai4c4 do godziny 114s.

Ad. 12.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Mieszkanka Jgdrzejowa Pani Teresa Wyrozumska powiedziaLa: .,Po 

'dlugim okresie
nast4pila jedyna moZliwoS6,heby mozna bylo uaktywnid tereny WZy tych ulicach. Miasto
wydalo doSi duZe Srodki na zmiang planu zagospodarowania przestrzennego tych teren6w.
Dzisiejsza Rada Miasta ma mozliwoSi zakohczenia okresu prac oraz przygotowari
zwiqzanych ze zmianq planu. Trzeba wyra2me powiedziei, ze miasto wydalo pieniEdze
na opracowanie projektu nowego planu. Dokonana analiza urbanistyczna i opracowany
projekt planu odpowiada naszym oczekiwaniom. JeZeli plan nie zostanie zmieniony, nie
mozemy realizowac Zadnych swoich zamierzen inwestycyjnych. Je2eli wiEc do tego dojdzie,
my, jako wlaSciciele terenu nie wykluczamy molliwoSci pozwania przed s4d Gminy celem
wyegzekwowania renty lub odszkodowania za dzialanra uniemo2liwiajqce nam
t4 inwestycjg".

Radny Adam Czajor powiedzial,2eta sprawa jest znana od lat wielu; byly konsultacje
spoleczne. Radny Czajor przypomnial, 2e przedostatnia Rada uchwalala plan
zagospodarowania przestrzennego wlaSnie tego terenu na proSbE Pafrstwa. Nagle znalazl siE
inwestor, w zasadzie deweloper, a nie inwestor. Konsultacje spoleczne robione przez
PrzewodniczqcqPaniqWiSniewskqv,rykazaty, 2e jednak wiqkszoSc spoleczeflstwa, wiEkszoSc
przedsiEbiorc6w, opowiedziala siq przeciwko budowie marketu na tych terenach. Nie
zakazujemy nikomu inwestycji, sprzeda|y; jest plan zagospodarowania przestrzennego -

uwazamy, ze iest sluszny i dobry.

Rada Miejska w Jgdrzejowie w drodze glosowania wyrazila wolq, aby
Przewodniczqcy Rady nie odczytywal projektu uchwaly.

Rada Miejska w JEdrzejowie glosowala nad podjqciem uchwaly w sprawie uchwalenia
zmiany czESci miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pomigdzy Al. J.
Pilsudskiego, ul. dr F. Przypkowskiego i Szkol4 Podstawow4 Nr 2 na obszarze Miasta
JEdrzej6w:

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

- 2 1
- 0
- 0

- l
_ 1 9
- l

Uchwala nie zostala podjpta.
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Ad.  13.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkE do projektu uchwaly dotycz4cq

zmiany w podstawie prawne, kt6ra otrzymuje brzmienie:

w dalszei czESci bez zmran.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Llwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr IX/48/07 w sprawie wyst4pienia
Gminy Jqdrzejow ze Stowarzyszenia .,Zwrqzek Miast i Gmin Regionu Swiqtokrzyskiego"
nastgpuj 4cE iloSciq glos6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr IX/48/07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rzewo dni cz4cy Rady o dczy Ial. proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr IXl49l07 w sprawie zmian
w Statucie Zwi4zku Miqdzygminnego Ekologia z siedzib4 w Jgdrzejowie nastqpujqcq iloSci4
glos6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr IX/49l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 15.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal, uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dni cz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE nr IX/50/07 w sprawie wyra2enia
zgody na nabycie nieruchomo3ci na rzecz Gmrny JEdrzej6w nastEpuj4c4 iloSci4 glosow:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/lJchwala Nr IX/50/07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalq nr IX/51107 w sprawie przeznaczenia
do sprzedaZy w drodze przelargu nieruchomoSci komunalnej nastEpujqcq iloSci4 g1os6w:

Z a - 2 0
Przeciw' - 0
Wstrzymalo siE - I
/Uchwala Nr IXi5ll0l w zal4czenru do protokolu/.

Ad. 17.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawki do projektu uchwaly:

4" - w dalszej czgSci bez zmran.

komunalnych lokali uzytkowych dla potrzeb Agencji Restrukturyzacli i Modemizacji
Rolnictwa Biura Powiatowego w Jqdrzejowie, znajdujqcych siQ w budynku
wielolokalowym polo2onym w^Jqdrzejowre przy ul. Wladyslawa Reymonta Nr 12,
o l4cznej powierzchni 463.8 m', oznaczonych na szkicach stanowi4cych zalqczniki
nr 1 i 2 do niniejszej uchwaly, na oktes dluZszy niL trzy Lata".

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do
Radny Marek Zygan zapytal w zwi4zku z tym, ze uchwaia

zasadnym jest, aby radni mieli to przedstawione na piSmie.

Przewodnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Radny Marek Zygan zwr6cil uwagQ, ze w uchwale jest zapis,

mapkach. a u niego na mapkach to jest nieoznaczone.

projektu uchwaly.
zmienia treSc. czv nie

iz iest to oznaczone na

Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e na zalqcznrkach jest napisane, kt6rych pokoi
to dotyczy.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr IXl52l07 w sprawie wyraZenia
zgody na wynajqcie komunalnych lokali uZytkowych na okres dlu2szy niL trzy \ata
nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr IX/52l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Przemyslaw Piec zapytal, czy wydzierzawienie ma byc w trybie

bezprzetargowym. Po potwierdzeniu przez Przewodniczqcego Rady powiedzial.

ze mieszkahcy tego terenu s4 podzieleni, co do zagospodarowania tego terenu. Poniewaz
miasto nie ma koncepcji zagospodarowania tego terenu, radny wnioskuje o wydzierZawienie
tego terenu w trybie przetargowym. Dzigki temu kaZdy bEdzie mial mo2liwoSi wziEcia
udzialu w takim przetargu i w6wczas nie bEdzie Zadnych kontrowersji. Po przyjqciu uchwaly
w proponowanej formie moze doiS6 do protest6w mieszkafc6w.

Radny Adam Czajor powiedziaL, 2e mieszkaricy rzeczywiicie sq przeciwni
wydzieraawieniu stawu w tej formie. Radny poinformowal, 2e w projekcie rewitalizacji
miasta wskazal, 2e mohna tam zrobi(, Sciezkg rowerow4. P6ki miasto nie ma pieniEdzy
nautrzymanie tego terenu radny wnioskuje owydzierLawienie na okres nie dluiszy ni2 do
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kor{ca tej kadencji z molliwoSciq przedluhenia dzierlav,ry. Nie wiadomo, kiedy zaistnieje
mozliwoSi przyst4pienia do zagospodarowania tego placu. Wynajqcie na okres 15 lat
w drodze bezprzetargowej nie bEdzie przyjgte z zadowoleniem przez mieszkaric6w, nie tylko
tamtych okolic. Tam nie potrzeba wielkich naklad6w, wiEc ktoS przez trzy lala nie poniesie
a2 takich naklad6w. aby nie m6gl oddac - ewentualnie przedluzy mu siE dzier2awq. Radny
proponuj e r6wniez wy dzierZawienie w drodze przetargowej.

Burmistrz Marek Wolski powtedzial, 2e nie wystEpowalby do Rady, gdyby
v,rydzieraawienie mialo byc na trzy lata, poniewa2 burmistrz ma prawo Wdzier2awii na okres
do trzech Iatbez zgody Rady.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e tozmawiala z mieszkancami w tej sprawie.
byla z mieszkafrcami u pana Burmistrza. Mieszkahcy chc4 aby wydzierlawic. Tam iest
pijaristwo i chuliganstwo. Radna prosi, aby nie uprawia6 polityki.

Radny Tadeusz Lesiakowski popiera wniosek radnego Czapra. poniewaz
vq,dzieraawienie na okres dtuzszy niz trzy lata to praktycznie sprzeda2 stawu. Stawy i parki
s4 plucami tego miasta i nie nale2y siE ich pozbywa6.

Rada Miejska przyst4pila do glosowania wniosk6w:

Wniosek radnego Pieca o wydzier2awienie tego terenu w trybie przetargowym:
Z a - 5
Przeciw - 12
Wstrzymalo siE - 2
Wniosek nie zostal przyipty.

Wniosek radnego Czajora o wydzierilawienie na okres nie dlu2szy niL do korica
obecnej kadencji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Z a - 4
Przeciw - 13
Wstrzymaio siq - 3
Wniosek nie zostal przyi€ty.

Przewodnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalq nr IXl53l07 w sprawie wyra2enia
zgody na wydzierZawienie nieruchomoSci komunalnej na okres dluZszy niz trzy lata
nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:

Z a  -  1 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 6
/Uchwaia Nr IX/53/07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady o dczy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 20 radnych/ powziqla uchwalE
nrIXl54l0l w sprawie wyraZenia zgody nau?yczenie nieruchomoSci komunalnej na okres
dluLszy niz trzy lata nastEpujqcq iloSci4 glos6w:

_ 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala Nr IX/54l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .20 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Przemyslaw Piec zwr6cil uwagE, 2e w uzasadnieniu do uchwaly jest napisane,

2e mieszkafucy wyrazili zgodg, w prasie bylo napisane, 2e nie wszyscy mieszkaricy wyrazili
zgodg. Panie, kt6re tutaj przyszly w dniu dzisiejszym r6wnie2 majq inne zdanie. Nasuwa siq
wniosek, ze jest to material, w kt6rym jest male, drobne przeklamanie. Radny vwaza,
2e ladnie by bylo, gdyby radni, zwlaszcza z tego okrqgu,. wiedzieli o takich spotkaniach.
Radny poinformowal, ze w dniu dzisiejszym wstrzyma siE od glosu, poniewa2 nie m6gl
rozmawiai z mieszkancami, gdy2 nie byl zaproszony na spotkanie i nie ma wyrobionego
zdania.

Radny Adam Czajor przypomniai, ze kiedy skladal wniosek o wycolanie tego punktu
z porz4dku obrad Pan Burmistrz powiedzial, 2e jest mo2liwoS6 zagwarantowania, iz ruch
bgdzie sig odbywal w jednym kierunku. Radny rozumie sytuacjq Browaru; trzeba wzi46 pod
uwagQ dwie strony - tym bardziej, 2e zostanie odciqzona ulica Przypkowskiego. Radny nie
chcialby, aby dla mieszkafrc6w bylo to uci42liwe, dlatego chce, aby ruch odbywal siE tylko
wjednym kierunku. i aby w uchwale byl zapis, 2e Iaki warunek bgdzie postawiony przy
obci4zeniu sluZebnoSci4 gruntow4.

Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e stawiala wniosek na sesji przeciwko
protestom mieszkaric6w. Radna pyta, czy Burmistrz im odpisal i czy jeszcze raz spotkal sip
z tymi mieszkaricami.

PrzewodniczEcy Rady poprosil o doprecyzowanie pytania.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze stawrala na sesji taki wniosek: czy Pan

Burmistrz spotkal siq z mieszkancami ulicy Klonowej, DEbowej, Dygasihskiego, kt6rzy
zloZyli protest przeciwko dalszej rozbudowie Browaru.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e rzeczywiScie takie pismo wplynglo, ale ta
sprawa, czy sprawa przejazdt do Browaru nie dotyczy ul. Klonowej, bo przez ul. Klonowq
nie bqd4 przejeLdLai te samochody.

Naczelnik Wydzialu Geodezji i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
powiedzial, 2e to, co jest napisane w uzasadnieniu do uchwaly, to jest prawda, poniewaZ jest
sporz4dzony protok6l ze spotkania; pod notatk4 ze spotkania podpisala siq Pani radna
Szreniawa, Pani radna Barafrska, Pan Pawel Blaszkiewicz. Je\eli Pan m6wi, 2e tutaj ktoS
klamie - nie mozna rzuca( takich oskarzef bez cienia dowodu. ,,Ja nie m6wiE, ze wszyscy
mieszkaricy uczestniczyli w spotkaniu, natomiast ci, ktorzy uczestniczyli tak4 zgodq
wyrazili".

Radny Przemyslaw Piec: ,,Panie Naczelniku. Na posiedzeniu Komisji o tej sprawie
m6wilem. nie zostalem zaproszony na to spotkanie. Skoro radni pozostali z tego okrqgu byli
na tym spotkaniu, to musieli posiadac wiedzE na temat tego spotkania. Ja z Paniami, kt6re tu
przyszly w dniu dzisiejszym, nie moglem sig wtedy spotka6 i nie wiem, jak w dniu
dzisiej szym zaglosowa6".

Burmistrz Marek Wolski: ."Byi mo2e mieszkancy mieli zaufanie do innvch radnvch.
kt6rych poprosili".
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Radny Przemyslaw Piec: ,,Ja postulowalern o rozwrqzanie tego problemu na komisji,
w bardzo latwy spos6b: na stronie internetowej jest kalendarium Burmistrza. Proszq
zdyscyplinowai informatyka. Zeby na przynajmniej 3 - 4 dni przed takimi spotkaniami
umieszczal informacje. Adnotacja na temat tego spotkania zostala zamieszczona w czwartek,
a spotkanie odbylo siE w poniedzialek. Ja wiem, 2e Pana to Smieszy, Panie Burmistrzu, ale ja
nie mam wiedzy na ten temat, a teL chcialbym sig spotkai z mieszkaricami i tez chcialbym
wiedziec, co ludzie mySl4 na temat tej konkretnej uchwaly. A tak nie moze byi, Panie
Burmistrzu".

Mieszkanka ul. Klonowej powiedziala, 2e 18 kwietnia zostalo zlo2one pismo
do Burmistrza z kilkoma podpisami mieszkaic6w, ktorzy nie wyralajq zgody. To jest ulica
bardzo w4ska" Ulicy Klonowej te|to dotyczy. Kupuj4c dom, Pani byla zameldowana na ul.
Dygasifskiego, p62niej nadano adres Klonowa 1 - dalej ci4gnie siE Dygasifskiego. Jest
to uliczka w4ska, dziurawa, bez chodnik6w, ze starym przelamanym mostkiem. Jak sobie
Browar wyobrala puScic tamtgdy tiry? W tej chwili juL jeAdZqtiry - wczoraj l5 przejechalo
po poludniu. Jezeli zarz4d kupuje Browar w centrum miasta, chyba liczy siq z tym, Zeby
ewentualnie wykupid budowy i zagrody, kt6re im bEd4 przeszkadzac. Nic nie zmieni, jezeli
bEdzie droga jednokierunkowa. Jakprzejehdza4}-tonowy samoch6d 4 metry od domu, to nie
odczuwa siE tego w domu? ProszE nie bra6 pod uwagE, 2e do tej pory je2dzily tam MKS-y; s4
to lekkie samochody, nieobci42one; tu nie ma por6wnania. Pani powiedziala,2e z Browarem
walczy od kilkunastu lat i tu nie chodzi tylko o samochody, chodzi teZ o smr6d, o choroby,
o wszystko. Nie ma zadnego odzewu. Pani ma dokumenty sprzed 12 lat. kiedy Browar
postawil bez zezwolenia wydawanie tzw. m6ta. Odbywa siE to poza zakladem, na ulicy. Tam
chodz4 dzieci do szkoly, jeZdL4 samochody osobowe. -Ten pojemnik na m6to jest
wystawiony przed Browar - tam nie ma gdzie zrobii chodnika. z drugiej strony tez nie ma
gdzie. Jak mamy tam funkcjonowai, ZyQ lezeli tir stanie z jednej strony, do z drugiej strony
nie mozna niczym przejechai. E-7 zhkwidowane, mimo, 2e bylo szerokie. W tej chwili E-7
siE przenosi na Klonow4. Pan radny powiedzial,2e odci4hona zostanie Przypkowskiego:
prosz4 zobaczyc,jak wyglqda Przypkowskiego, a jak wygl4da Klonowa i Dygasifskiego. To
male w4skie uliczki osiedlowe. Jak jedzie tir to siq szklanki przewracajar. a kurz na ulicy
osiada przez 2 godziny. Proszq wziq( pod uwagE, 2e mieszkafcy siq nie zgadzajq na takie
rozwrqzanre. Jezeli nie, to proszQ zaproponowai Browarowi wykupienie tych posesji.

Radny Adam Czajor powiedzial,2e to jest efekt tego,2e komisja byla sklecona nie
z radnych z tego okrqgu. Radny nre ze wszystkimi mieszkafrcami rozmawial i w tej chwili
dowiaduje sig nowych fakt6w. Radny wnosi o odrzucenie projektu w caloSci, przygotowanie
po konsultacjach i analizie ruchu innego rozwiqzania i dopiero przeglosowanie w formie
uchwaly.

Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy ulica Klonowa spelnia wymogi. aby mogly po niej
je2dzic tiry.

Radny Grzegorz KuSmierz powiedziai,2e zna to miejsce, bo pracuje w tym zakladzie.
Od strony plotu Browaru jest miejsce na chodnik i jest mo2liwoSi wybudowania go. Radny
proponuje, aby zaglosowac za uchwal4 bo brak mozliwoSci przejazdu jest du2ym
zagroleniem dla Browaru, poniewaz jest problem z samochodami odbieraj4cymi produkcjq.
Materialy do Browaru bqd4 dostarczane innq drog4- bram4 gl6wnq.

Radny Adam Czajor podtrzymal to, co powiedzial wczeSniej. Nie jest przeciwny
Browarowi, ale trzeba rozezna( sprawQ i znaleLc rozs4dne rozwiEzanie. Dobro mieszkafc6w
jest dobrem nadrzEdnym dla radnych. Trzeba znale2c wyjScie, aby nie skrzywdzii ani
Browaru, ani mieszkaric6w. Radny prosi o przerwQ.

Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury Technicznej Krzysztof
W6jcik powiedzial, 2e w tej chwili nie jest w stanie powiedzie6, czy ulica Klonowa spelnia
odpowiednie parametry, aby po niej mogly poruszad siE tiry. To wymaga sprawdzenia.
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Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze jest zmuszona glosowai przeciw. Radna
robila tam przejScie" zeby dzieci do szkoly przechodzily, a jak przyszedl Burmistrz Kapcia.
to Browarowi wszystko dawal i nie pytal radnych.

O godzinie 1300 Przewodnicz4cy Rady ogiosil przerwq trwaj4c4 do godziny 133s.

P rzewo dni c zqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 20 radnych/ powzigla uchwalq
nr IXl55l07 w sprawie wyrazenia zgody na obci42enie nieruchomoSci komunalnej
slu2ebnoSciq gruntowq nastqpuj4cq iloSciq glos6w:

-  l t
Przeciw - 2
Wstrzymalo siq - 7
iUchwaia Nr IX/55/07 w zalaczeniu do orotokolu/.

A d . 2 1 .
PrzewodniczEcy Rady Andrzej Hatny: Kadencja Rady trwa 4lata. W tym czasie rada

ma do wykonania roZne zadania, ale intencjq zgloszenia takiego projektu uchwaly bylo
okreSlenie najwazniejszych zadah, jakie sobie stawie ta rada w tym okresie czterolecia.
MySlE, ze punkty, kt6re zawarlem w $ 1 nie powinny budzic kontrowersji, i z tego co wiem,
na komisjach nie budzily kontrowersji. Byly glosy, 2e moZna tam duZo dopisac, ale
uwazalem, 2e nale|y siE skupi6 i da6 sygnal do mieszkafc6w, 2e ta rada bEdzie zwracala
szczegolnq LlwagQ, Zeby zadania zawarte w tych punktach byly wykonane. Nie bylo moj4
intencj4 stwierdzenre, 2e rada bEdzie sig zajmowala tylko i wyl4cznie takimi zadaniami, bo
rada ma ustawowe zadania, kt6re musi wykonywa6 i jest oczywiste, 2e tamte zadania bqdzie
wykonywala. W zwrqzku ztym, ze jest pewien niedosyt, co do iloSci zadari priorytetowych tej
kadencj i zglaszam autopoprawkg :

Wszystkie te zadania. to zadania, kt6re bardzo czqsto przewijaly siq w okresie kampanii
wyborczej; to s4 zadania stoj4ce ponad podzialami politycznymi. Jednym z najwaaniejszych
zadah dla tej gminy jest tworzenie nowych miejsc pracy, kt6re moZemy uzyskac poprzez
Sci4gniEcie inwestor6w. Tylko dzigki temu miasto bEdzie siE rozwijai. Jezeli potrafimy
zrealizowai punkt 1 po zakoiczeniu naszej kadencji bgdzie to zkorzySci4 dla spoleczefstwa,
a dla nas bEdzie chwalq ze miasto siE rozwija. Z miasta,,uciekaj4" nam instytucje, ci4gle
borykamy siE z problemem bezrobocia utrzymuj4cego siE w granicach l6 - l5 %. Proszg
zwr6cic uwagQ na historig tego miasta. Rozwijaio siE ono wtedy, kiedy powstawaly zaklady
i miejsca pracy. Jeleli chodzi o dalsze punkty: nie ma osoby, kt6ra by uwa2ala, ze kulturE
molna spychac na margines. Modernizacja Domu Kultury ma byc pocz4tkiem do tego, aby
2ycie kulturalne w mieScie siE lepiej rozwijalo. To samo dotyczy punktu dotycz4cego
pozyskiwania Srodk6w z Funduszu Sp6jnoSci, kt6re juZ sq pozyskiwane i nie ma glos6w
przeciwnych korzystanru przez miasto z tych Srodk6w, mimo, 2e bEdzie to zwiqzane
z pewnym wysilkiem finansowym ze strony miasta. Rozpoczqcie gazyfikacji niebawem -
prawdopodobnie pod koniec tego roku bqdzie mialo miejsce. JeSli chodzi o tereny wiejskie
chyba nie ma takiej osoby, kt6ra uwaLalaby, ze Rada Miejska obecnej kadencji bgdzie
spychala na margines rozw6j wsi. Rozw6j infrastruktury na terenach wiejskich bEdzie
realizowany poprzez modernizacjq sieci wodoci4gowo - kanalizacyjnej, budowg dr6g,
modernizacjE szk61. Czy te punkty bEd4 kontrowersyine, czy nre, okaze s4 za chwilq. ProszE
RadE o zaglosowanie za przyjqciem tej uchwaly.
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Radny Marek Zygan powiedzial,2e uzasadnienie Przewodniczecego przekonuje go,
natomiast uwaZa^ ze punkty nie s4 doprecyzowane. Czy nie bEdzie kontrowersji w trakcie
reahzacji?

Przewodniczqcy Rady wyjaSnil, 2e gdyby to zostalo doprecyzowane, zostalby
stworzony wieloletni plan rozwoju miasta i gminy Jgdrzej6w, ktory bpdzie uchwalany i tam
bqdzie to doprecyzowane. Intencj4 uchwaly bylo, aby gl6wne cele miei ci4gle przed oczami.
Szczegoly mozna zawrzet miqdzy innymi w planie wieloletnim.

Radny Przemyslaw Piec powiedzial,2e cieszy siE z tej uchwaly i zaproponowal, aby
w przyszlo6ci przed tego typu decyzjami zasiEgn46 opinii pozostalych radnych.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil uwagq, ze ta uchwalabyla przedmiotem obrad komisji
i zadnych wniosk6w. w sprawie zmian w projekcie uchwaly nie bylo. Wnioskiem jest

wniosek komisji, nie wniosek poszczeg6lnych radnych. Po to sq komisje, aby w drodze
kompromisu, glosowania ustalii, jaki jest stosunek tej komisji do projektu danej uchwaly.

Radny Pawel Olszak poinformowal, 2e na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej pytal o t4
uchwalE i otrzymal odpowiedz Burmistrza, ze nie jest to inicjatywa Burmistrza tylko
Przewodniczqcego i nie bgdzie siE wypowiadal w tej sprawie.

Przewodnicz4cy Rady powiedzial, 2e Komisja mogla zglosii wniosek do autora.
WiEcej uwag nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 20 radnych/ powziqia uchwalq
nr IXl56107 intencyjna w sprawie ustalenia zadan priorytetowych Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie w kadencii 2006 -2010 nastEpujqcqiloSciqglos6w:

Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 3
/tjchwata Nr IXi56l07 w zalaczeniu do protokolul.

4d.22.
Omowienie spraw zwiqzanvch z obowiazkami Rady Miejskiej wynikajacymi z wejScia

w z:vcie Ustaw), z dnia 18 pazdziernika 2006 roku o uiawnianiu informacji o dokumentach
organ6w bezpieczenstwa paristwa z lat 1944 - 1990 oraz treSci tych dokument6w.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny odczytal wstqp do w/w ustawy.
NastEpnie poinformowaL,2e w/w ustawa weszla w zycie dnia 15 marca br. Naklada ona
na organy stanowi4ce jednostek samorz4du terytorialnego podjEcie czynnoSci polegaj4cych
na powiadomieniu os6b wymienionych w punkcie 32 art. 4 o obowi4zku zlo2enia
oSwiadczenia lustracyjnego. W przypadku Rady Miejskiej w JEdrzejowie dotyczy to Pani
Sekretarz Gminy i Pani Skarbnik Gminy. Przewodniczqcy Rady poinformowal.2e w imieniu
Rady Miejskiej w JEdrzejowie powiadomil o obowi4zku zlo2ema oSwiadczeri lustracyjnych.
Oswiadczenia te zos't"aty juZ zlohone. Obowi4zkiem Rady Miejskiej w JEdrzejowie jest

przekazanie oSwiadczef do Biura Lustracyjnego Instytutu Pamiqci Narodowej. Rada Miejska
musi wyznaczyc osobE, na kt6rej bEdzie spoczywal obowi4zek przekazania zlolonych
oSwiadczefi lustracyjnych do Biura Lustracyjnego IPN.

Rada Miejska w Jqdrzejowie wyznaczyla Przewodniczqcego Rady Miejskiej Andrzeja
Hatnego do przekazania oSwiadczeh lustracyjnych zLolonych przez Pani4 Skarbnik Gminy
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.lqdrzej6w i Pani4 Sekretarz Gminy JEdrzejow, do Biura Lustracyjnego Instytutu PamiEci
Narodowej, nastEpuj qca iloSci4 glos6w:

- 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny stwierdzil, 2e zostal zobowiqzany
przez RadE Miejsk4 w JEdrzejowie do przeslania oSwiadczen do Biura Lustracyjnego IPN.

Ad .23 .
Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, 2e p6l roku temu Pani radna Szreniawa

skladala tak4 interpelacjE i w6wczas byla udzielana odpowied2 w tej sprawie. R6wnie2
w miesi4cu pa2dziernikubqd2 w listopadzie w lokalnych mediach ukazalo siE sprawozdanie
zrcahzacjr prac w poprzedniej kadencji, gdzie kwoty byiy wyszczegolnione. Byla to kwota
powyzej 3 milion6w zl. Burmistrz nadmienil, 2e lata 2007 2013 to nowy okres
programowania;' zmrenily siq zasady. Gmina Jqdrzej6w ztoZyla dwa wnioski. kt6re znalazly
siQ na listach indykatywnych. Oznacza to vqtlqczenie tych wniosk6w z procedury
konkursowej. Jeden wniosek dotyczy Funduszu Sp6jnoSci - poziom dofinansowania ponad
70 milion6w, a drugi wniosek dotyczy funduszu Rozw6j Polski Wschodniej 3970 000 E -
wartoSi projektu. Srodki zabezpieczone dla Gminy Jgdrzejow to 85 Yo wartoSci inwestycji,
ztym, 2e na chwilE obecnq nie ma jeszcze okre5lonej procedury, nie ma okreSlonych
dokument6w. nie ma wzor6w wniosk6w. Kolejne wnioski sqprzygotowywane.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
powiedzial, ze byla zbrerana informacja na temat material6w zawieraj4cych azbest.
Obowi4zek likwidacji material6w zawieraj4cych azbest zgodnie z ustaw4 ma zostac
zrealizowany do 2032 roku. Za uchv'raleniem tej ustawy nie poszly Zadne Srodki finansowe
i obowi4zek pokrycia koszt6w likwidacji wyrob6w azbestowych spoczywa na wlaScicielu
takich wyrob6w czyh na wlaScicielach nieruchomoSci. Informacje. o kt6re pytala Pani Radna
byly potrzebne do Urzgdu Wojewodzkiego w celu oszacowania iloSci azbestu. W Urzqdzie
Miejskim w Wydziale Rolnictwa i Gospodarki Gruntami znajduje siE wykaz podmiot6w
posiadaj4cych koncesjg na dzialalnoS6 polegajqc4 na utyhzacji wyrob6w zawieraj4cych
azbest. Informacj e te sq przek azywane wszystkim zainteresowanym.

Radna Janina Szreniawa nwaLa, 2e nale?y zamieScii ogloszenia i doinformowa6
mieszkat'rc6w.

Naczelnik Wydziaiu Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury Technicznej Krzysztof
W6jcik wyja5nil. 2e uI. Glowackiego jest w zarzqdzie Swiqtokrzyskiego Zarzqdu Drog
Wojewodzkich i pismo w tej sprawie zostalo do zarzqdcy skierowane.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e w pierwszej kolejnoSci zarz4dca drogi
powinien siQ wypowiedziec w sprawie. Dlatego pismo zostalo skierowane wedlug
kompetencji. Na chwilE obecn4nie mamy zwrotnej informacji

Radna Janina Szreniawa poprosila o pisemn4 odpowiedz.
Burmistrz Marcin Piszczek zapytal osoby skladaj4ce interpelacje. czy oczekuj4

odpowiedzi w tej chwili, czy IeZ oczekujq odpowiedzi w formie pisemnej.
Radna Janina Szreniawa LrwaZa, ze powinna byi odpowied2 udzielona na miejscu, aby

slyszeli inni radni, a jezeli ktoS z4da - na piSmie r6wniez.
Radny Pawel Olszak powiedzial,2e czqicjego interpelacji bylo takich, 2e wiEkszoSc

radnych powinna byc zapoznana, natomiast jego usatysfakcjonuje tylko na piSmie.
Radny Adam Czajor Zyczy sobie odpowiedzi na piSmie.
Radny Marek Zygan poprosil, aby otrzymal pisemn4 odpowiedz na interpelacje

radnego Olszaka w sprawie rozbieznoSci finansowych.
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Przewodnicz4cy Rady, w zwrqzku z tym, ze wigkszoSd radnych chce odpowiedzi na
piSmie, poprosii. aby przyjq( zasadq, 2e oprocz interpelacji slownej radni skladaj4 je na
piSmie do Burmistrza. To ulatwi sprawy odpowiedzi na interpelacje, wyeliminuje
rozbieznoSci i uiatwi pracQ Burmistrzowi. Przewodnicz4cy Rady ma jednak w4tpliwoSci,
co do takiej formy, bo Statut m6wi, 2e odpowiedzi na interpelacje udziela Burmistrz lub
wyznaczony przez niego pracownik i inicjatywa co do sposobu udzielenia odpowiedzi
powinna wyplyn4i od Burmistrza, a nie od radnego.

Radny Adam Czajor powiedzial, 2e nie zwracalby siq o pisemne odpowiedzi, ale s4
sprawy, gdzie musi pokazac swoim wyborcom, ze coS robi. Jezeli siq nic nie dzieje, ludzie
zarzucajqradnym, 2e mc nie robiq.

Ad.24.
Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e do 11 maja moZna zglaszac kandydatury

do konkursu,,JEdrzejowianin Roku".
Przewodniczqcy Rady przypomnial, 2e 30 kwietnia mija termin zlo2enia oSwiadczeri

maj4tkowych.
Przewodniczqcy Rady odczytal pismo podpisane przez Starostq Jqdrzejowskiego Pana

Edmunda Kaczmarka lw zalqczeniu do protokolu/. W zwi4zku z tym, ze Starosta prosi
o ustosunkowanie siq do sprawy w terminie do 15 maja br. Przewodnicz1cy Rady poprosil
o opinie; czy Gmina Jqdrzej6w jest zainteresowana wejSciem do sp6lki samorzqdowej celem
prowadzenia szpitala w Jqdrzej owie.

Radna Maria Barafska poinformowala, 2e Komisja OSwiaty, Kultury, Zdrowia
i Opieki Spolecznej byla na spotkaniu w Starostwie i zostala zapoznana z faktami: z kwot4
dlugu, ze sprawami finansowymi i problemami. Sprawa dyskusji teraz jest nie na miejscu,
bo trzeba poSwiqcic duzo czasu, a przede wszystkim radni musz4 miec dokument6w
w oparciu o kt6re bEdq pracowa6. DecyzjE w sprawie mozna podj46 bardzo szybko, aIe trzeba
jA rozs4dnie wywazyi, poniewaZ dlug wynosi 11 milion6w. Zadne gminy nie s4
zainteresowane przyst4pieniem do tej sp6tki. Pan Starosta nie ukrywal, 2e liczy tylko na
Gminq Jqdrzej6w. Byloby to wielkim obci4Zeniem dla bud2etu gminy. Trzeba sprawQ
rozwaLyc i moze w inny spos6b pom6c szpitalowi, chociaZ caly czasjest to robione w formie
umarzania podatk6w; s4 to kwoty w granicach 100 000 rocznie, wiEc nie sq to male kwoty.
DziS dyskusja chyba jest zbgdna; nie ma czasu, aby do 15 maja podjai decyzjq
i odpowiedziei Panu StaroScie.

Przewodniczqcy Rady powiedzial, 2e poniewaz temat zostal podjqty, pismo
od Starosty zostanie przekazane komisjom Rady Miejskiej.

Radny Sejmiku Wojew6dztwa Swiqtokrzyskiego Pan Marek Boguslawski
ustosunkowuj4c siq do pisma Starosty przypomniai sprawq tworzenia poradni leczenia
uzale2nien, gdzie byl zerowy odzew samorz4d6w naszego powiatu. T-atwo odpowiedziec na
pytanie, jak byloby z paftycypacjq finansowania szpitala przez poszczeg6lne gminy naszego
powiaty. Z wlw przyczyn ten pomysl nie ma racji bytu.
Jeaeli chodzi o spolkq pracownicz4: 11 milion6w dlugu, 40 milion6w do zainwestowania
Zeby szpital funkcjonowal wedlug rczporzqdzenia Ministra Zdrowra i spolka pracownicza ma
to zrobii. Nie trzeba tego komentowai.
Wydaje siE, ze na dzien dzisiejszy jedynym realnym pomyslem na ratowanie szpitala jest taka
restrukturyzacja, kt6ra pozwoli zmniejszyc koszty administracyjne i oddac nadzor
wlaScicielski takiemu organowi, kt6ry potrafrlby zabezpieczyc finansowo te plac6wki. Jest
pomysl, aby polqczyc dwa lub trzy szpitale w jedn4 jednostkq organizacyjn4 - mowa
o Jqdrzejowie, Piriczowie i Wloszczowie. OczywiScie musi byi zgoda poszczeg6lnych
organ6w zalo2ycielskich. Gdyby tak sig stalo istnieje mozliwoSi prawna, 2eby organem
zalozycielskim dla takiej plac6wki stalo sig wojewodztwo. Na dzien dzisiejszy ten szczebel
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samorzqdu ma pieniEdze. Zeby zainwestowai w tak4 plac6wkq, poprowadzic j4 i uratowai
plac6wki przed likwidacj4. Inwencja na dzieh dzisiejszy nale2y do wszystkich
samorzEdowc6w. Radni czujq niepok6j, 2e mole sta6 sig coS zlego z naszym szpitalem, ale
przede wszystkim decyzje muszq zapaSc na szczeblu powiatowym poszczeg6lnych powiat6w
i sejmiku wojew6dzkiego. Pan Boguslawski poinformowal, ze jako radny wojewodzki podjql
wstEpne rozmowy z czlonkamt zarzqdu wojew6dztwa i ma zapewnienie, 2e takie rozmowy
zostan4 przeprowadzone z poszczeg6lnymi starostami.
Pan Marek Boguslawski - Kierownik ZPOZ w JEdrzejowie poinformowal, Le zaklad wszedl
w restrukturyzacjq finansow4 kt6ra ma na celu zaspokojenie roszczef pracowniczych
w zakresie ustawy ,,203" oraz tzw. trzynastek. Zeby wywiqzac sig do kofica trzeba zacirynq(
po2yczkq w kwocie 650 000 zl. Kierownik przypomnial, 2e informowal, iZ bqdzie sig zwracal
do r6znych instytucji finansowych, kt6re moglyby sfinansowac Lq poLyczkE. Na dzieh
dzisiejszy jedna instytucja finansowa zgodzila sip, aby dokonad takiej operacji finansowej,
natomiast zaproponowane warunki sE pora2aj4ce: krotko m6wi4c 650 000 po|yczyc,
1 500 000 zwr6cic. Syuacja wygl4da nastppuj4co: jeSli qrgan zalolycielski nie porQczy
poLyczk| nie zostanre zakonczona restrukturyzacja finansowa zakladu. St4d proSba, aby
do czasu najblilszej sesji ten temat byl rozpatrzony na poszczeg6lnych komisjach.
Nawywi4zanie siq ze zobowr4zari jest czas do 15 sierpnia, jeSli nie zostanie to zrobione
zobowiqzania spadnE na organ zaloZycielski, a sytuacja zacznie sig powaznie wiklac. St4d
proSba, aby ten tentat znalazl siq pod obradami najbliZszej sesji.

Radny Przemyslaw Piec w imieniu PO podziqkowal komisji ds. rewitalizacji
za wpisanie niekt6rych propozycji do projektu planu rewitalizacji.

Radny Pawel Olszak przypomnial,2e na dzisiejszej sesji byla podejmowana uchwaia
w sprawie poboru podatku z uwagi na to, 2e zmienlli siq soltysi. Radny pyra, czy w zwiEzku
ztym zachodzi r6wnie2 potrzeba zmiany uchwaly w sprawie podatku od posiadania ps6w.
Radny Olszak przypomnial, ze jest uchwala intencyjna Rady Miejskiej w JEdrzejowie
w sprawie budowy hali sportowej wsp6lnie z powiatem; nie zostala ani uchylona, ani
zmieniona. Radny py'ta, jak maj4siE rozmowy Burmistrza zwladzami powiatu.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e bqdzie wymagana zmiana uchwaly
w sprawie podatku od posiadania ps6w, ale soltysi nie zbieraj4 podatku od ps6w - nie ma
wpiyw6w.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e nie ma porozumienia z powiatem w sprawie
hali widowiskowo - sportowej. Je2eli chodzi o decyzjq w sprawie samodzielnej budowy hali
Burmistrz przedlo?y propozycje po przejEciu gruntu od Sp6ldzielni Mieszkaniowej. Nie jest
to jeszcze sfinalizowane. Zarzqd Powiatu chce budowai salq gimnastycznatprzy szkole, wiEc
trudno m6wii o wsp6lfinansowaniu.

Radna Janina Szreniawa uwala,2e trzeba dad sobie spok6j zhal4 a mySlec, co zrobii
ze szpitalem.

Radny Adam Czapr podziEkowal Burmistrzowi Piszczkowi za zafundowanie
wyjazdu.

Burmistrz Piszczek powiedzial,2e te rzeczy wynikaj4 z jego pracy i nie oczekuje
podziEkowafr.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny oraz Burmistrz Miasta Jqdrzejowa
Marek Wolski podzigkowali odchodzqcej na emeryturE Radcy Prawnemu UrzEdu Miejskiego
w Jpdrzejowie Pani Danucie Kiwiorskiej za wieloletniq wsp6lpracq.

Pani Danuta Kiwiorska r6wnie2 podzigkowala za wsp6lpracq i powiedziala,2e 2egna
sip nie tylko z Urzgdem ale r z miastem, poniewa2 zmienia miejsce zamieszkania.
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sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
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